
 

Schriftelijke vragen cf. art. 32 van het Reglement van Orde 

12 maart 2025 

Betreft: Rotterdams plan voor Suïcidepreventie 

Geacht college, 

Suïcidepreventie is vanaf 1 juli 2025 een gemeentelijke taak. Dit betekent dat gemeenten, waaronder 

Rotterdam, een belangrijke rol krijgen in het signaleren, voorkomen en aanpakken van suïcidaliteit onder 

hun inwoners. Stichting 113 Zelfmoordpreventie helpt ons om voor te sorteren op de gemeentelijke taak 

door middel van een Explainer over Lokale Aanpak gemeenten.1 Onze fracties zijn van mening dat het 

belangrijk is om nu alvast zo goed mogelijk voor te bereiden op deze nieuwe gemeentelijke taak. 

Eerder zijn er schriftelijke vragen gesteld over dit onderwerp [24bb0023742] toen deze wet op de agenda 

stond, inmiddels is deze aangenomen en zijn de landelijke leidraden gemaakt. De tijd dringt, op 30 mei 

2024 diende we hiervoor al een motie [24bb0037063] in waarvoor we nog geen afdoening hebben 

ontvangen. 

Rotterdam is een diverse stad met een breed scala aan uitdagingen op het gebied van (mentale) 

gezondheid, sociale cohesie en armoede. In Rotterdam lopen kinderen en jongeren een hoger risico op 

de daaraan gerelateerde problemen, zoals ook blijkt uit de cijfers van Regiobeeld. We hebben dus te 

maken met een groot aantal risicogroepen voor suïcide en het is daarom van levensbelang om als 

gemeente een stevige aanpak te hebben hiervoor. Het baart onze fracties zorgen dat we nog geen 

afdoening hebben gekregen op de motie, en dat we überhaupt nog niks gehoord hebben over de 

invulling van deze gemeentelijke taak. 

1 juli 2025 wordt als streefdatum gecommuniceerd door het ministerie van VWS, dat lijkt ons een goed 

streven en die datum nadert al gauw. We hebben daarom de volgende vragen aan het college: 

1. Welke concrete stappen heeft het college tot nu toe gezet in de voorbereiding op 

suïcidepreventie als gemeentelijke taak? 

 

In de beantwoording van de schriftelijke vragen, vraag 2, lezen we: “Indien de wet wordt aangenomen, 

moeten doelstellingen, acties en resultaten concreet worden vastgelegd. Dit biedt dan de kans om 

bestaande interventies en afdelingen die hier een taak in hebben beter met elkaar te verbinden en daar 

waar eventueel nodig, nieuw aanbod te ontwikkelen en het geheel te verankeren in een gemeentelijk 

beleidskader suïcidepreventie.” 

 

 
1 Gemeenten | 113 Zelfmoordpreventie 
2 Document RotterdamRaad - [24bb003912] Beantwoording vragen Elfilali en Vonk over minder zelfdoding: 
samen helpen voorkomen - iBabs Publieksportaal 
3 Document RotterdamRaad - [24bb003706] Rotterdamse aanpak suïcidepreventie - iBabs Publieksportaal 

https://www.113.nl/wat-kan-ik-doen/gemeenten/lokale-aanpak
https://gemeenteraad.rotterdam.nl/Reports/Document/5d94fc6f-6214-4088-bce6-3ed22439861a?documentId=d9ef11f1-e44d-4262-b773-be96bcce8e4b
https://gemeenteraad.rotterdam.nl/Reports/Document/5d94fc6f-6214-4088-bce6-3ed22439861a?documentId=d9ef11f1-e44d-4262-b773-be96bcce8e4b
https://gemeenteraad.rotterdam.nl/Reports/Document/5d9b3513-ac2b-4e7a-a8bb-ab08968b5dbf?documentId=e2a9580d-7fa0-4685-8cdf-5b58a3f00239


2. Zijn deze doelstellingen, acties en resultaten al vastgesteld? Zijn de interventies en afdelingen 

al beter met elkaar verbonden?  

 

De wet is er gekomen om te zorgen dat er meer middelen zijn voor suïcidepreventie, onze fracties 

verwachten dan dus ook dat de gemeente Rotterdam een extra inspanning gaat leveren ten opzichte 

van het staande beleid. 

3. In hoeverre moet het huidige Rotterdamse suïcide preventiebeleid worden aangepast? 

4. In de beantwoording van de schriftelijke lezen we bij vraag 4 dat destijds het takenpakket nog 

niet bekend was. Is deze inmiddels wel bekend en hoe ziet deze eruit? Indien dit nog niet 

bekend is, wanneer wordt dit wel bekend? 

5. In de beantwoording van de schriftelijke vragen lezen we bij vraag 5, en gedeeltelijk bij vraag 2, 

dat daar waar nodig mogelijk nieuw aanbod op het huidige suïcidepreventiebeleid wordt 

ontwikkeld. Wordt daar al aan gewerkt? Zo ja, hoe ziet dit aanbod eruit en wanneer wordt dit 

aan de raad voorgelegd? Zo nee, waarom niet? 

6. Er komt een bedrag van €10mln vrij per jaar voor heel Nederland. Is het college al bekend met 

hoe dit bedrag verdeeld gaat worden onder de Nederlandse gemeenten? Kan het college een 

inschatting maken of dit bedrag toereikend is voor de nieuwe gemeentelijke taak? 

7. Er is inmiddels veel informatie beschikbaar op de website van stichting 113. Staat het college 

in contact met de stichting en in hoeverre is het college bereid om adviezen op te volgen? 

8. Staat het college in contact met andere organisaties, instanties en ervaringsdeskundigen? 

 

Ik kijk uit naar uw beantwoording. 

Met vriendelijke groet, 
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